

RADIUS PURO TÜRHAKEN

RADIUS

ART. NR.: 909

1/1

DEUTSCH

ENGLISH



1

herzlichen glückwunsch zum kauf ihres RADIUS PURO TÜRHAakens.

bitte positionieren sie den türhaken nur an geeigneten türen. die maximale traglast beträgt 5 kg.

PFLEGEHINWEISE

bitte beachten sie folgende hinweise. es wird empfohlen das produkt in regelmäßigen zeitabständen mit einem feuchten tuch zu reinigen.

HINWEIS

bei nicht einhaltung der montageanleitung und daraus resultierende schäden und folgeschäden ist eine haftungsübernahme durch die radius gmbh ausgeschlossen.

congratulations to the purchase of your RADIUS PURO TOILET BRUSH HOLDER.

please mount the hook only on suitable doors. the hook supports a maximum weight of 5 kg.

PRODUCT CARE

please note the following instructions. it is recommended to clean the product in regularly time frames with a moist damp cloth.

NOTE

in case of non-compliance with the assembly instructions and resulting damages and consequential damages, we can not accept any liability. adhesive strength and load capacity may vary with different surfaces.

RADIUS



danke, dass sie sich für ein produkt von radius design entschieden haben. weitere produkte finden sie unter:
www.radius-design.com

thank you for choosing a product from radius design. you can find further products at:
www.radius-design.com